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PROTOKÓŁ Nr IV / 07 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 29 stycznia 2007r. 

 
 

Na stan 21 Radnych udział wzięło 19, co stanowi 90,48 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

   
Uczestniczący w Sesji : 

1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Andrzej Staś  - Sekretarz Gminy, 
4. Renata Mlek – Radca Prawny Urzędu G i M Ozimek, 
5. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 
oraz przybyli goście według załączonej listy. 

  
 
Obowiązki sekretarza sprawował Radny RYSZARD DRELING 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na Sesji 
oraz powiedział, iż protokół z ostatniej Sesji jest wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag 
zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części Sesji. Następnie przedstawił 
porządek obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami i odczytał pismo Burmistrza 
Ozimka z dnia 29.01.2007 roku w sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały     
Nr IV/20/07 oraz wprowadzenia na jego miejsce nowego projektu uchwały, jak                        
i wyjaśnienia wniosku Komisji Ochrony Środowiska. 
Zadał pytanie, czy do porządku obrad są uwagi bądź inne propozycje? 
 
Radny Piotr Szubert – powiedział, że w najbliższym czasie będą wybory sołtysów, a w 
projekcie uchwały inkasentami są sołtysi. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – odpowiedział, że jest obecny na 
sali Kierownik Referatu Podatkowo – Windykacyjnego i w odpowiednim czasie, czyli przy 
omawianiu projektu uchwały udzieli informacji. 
  
Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o. w Antoniowie 
Jan Fujak – zadał pytanie, dlaczego z porządku obrad wycofano projekt uchwały Nr IV/20/07 
w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 
usługi w zakresie zbierania odpadów komunalnych i opróżniania zbiorników 
bezodpływowych. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Elis – odpowiedział, że po dyskusjach jakie 
były na komisjach odnośnie tego projektu uchwały radni stwierdzili, że chcą się spotkać                
z Prezesem PGKiM jak i wszystkimi osobami, które świadczą usługi w omawianym temacie 
oraz Komisją Ochrony Środowiska…. . Po tym spotkaniu i wyjaśnieniu niejasności projekt 
uchwały może zostać wprowadzony na sesje w miesiącu lutym. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jeszcze jakieś uwagi ? 
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Radni nie zgłosili uwag. 

Porządek obrad :  

I. Interpelacje Radnych. 
II.   Podjęcie uchwał w sprawach: 
1.  utworzenia wsi Jedlice 

            ( projekt uchwały Nr IV /18/07, Druk Nr 1), 

         2. Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ozimek 
 ( projekt uchwały Nr IV /19/07, Druk Nr 2), 

         3. zarządzania poboru podatków od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób 
fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów, ustalenia terminu płatności dla 
inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 ( projekt uchwały Nr IV /20/07, Druk Nr 8),  
         4. zmiany nieruchomości 
 ( projekt uchwały Nr IV /21/07, Druk Nr 4), 

         5. zbycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały Nr IV /22/07, Druk Nr 5), 

      6. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
wsi Krasiejów 

           ( projekt uchwały Nr IV /23/07, Druk Nr 6), 
      7. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Szczedrzyk i Pustków (część obrębu Szczedrzyk oraz część obrębu Schodnia) 
           ( projekt uchwały Nr IV /24/07, Druk Nr 7). 
   III. Funkcjonowanie służby zdrowia.    

IV. Ocena przebiegu realizacji zadań inwestycyjnych w gminie w 2006 r. w wybranych 
przez Komisje tematach: 
1. stan obiektu pływalni i targowiska.  

    V.  Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej 
  VI. Zapoznanie się z protokołem Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków 

budżetowych na eksploatacje i zarządzanie budynkiem socjalnym ul. Dworcowa w 
Ozimku . 

 VII. Sprawy różne i organizacyjne. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie w/w porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
 

Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował, że między Sesjami 
nie wpłynęła żadna interpelacja.  
 

 

Ad. II  P O D J Ę C I E    U C H W A Ł :  
 

Pkt II.1 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr IV / 18 / 07 w sprawie 
utworzenia wsi Jedlice.  
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Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś niejasności bądź 
uwagi? 
 
Radni nie zgłosili pytań. 

 
Uchwała Nr IV/18/07 w sprawie utworzenia wsi Jedlice została przyjęta jednogłośnie      
– 19 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.2 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr IV / 19 / 07 w sprawie 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ozimek  
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały, jednakże Komisja 
Ochrony Środowiska…. Wnioskuje, aby regulamin cyklicznie publikować w Wiadomościach 

Ozimskich wraz z wyjaśnieniami.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach –  przypomniał radnym treść pisma Burmistrza, 
które zostało odczytane na początku Sesji Rady Miejskiej, a stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. Następnie zadał pytanie, czy są jakieś pytania? 
 
Radni nie zgłosili pytań. 

 
Uchwała Nr IV/19/07 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Ozimek  została przyjęta jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.3 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                 
Nr IV / 20 / 07 w sprawie zarządzenia poboru podatków od nieruchomości, rolnego i leśnego 
od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów, ustalenia terminu płatności dla 
inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił Kierownika Referatu Podatkowo – 
Windykacyjnego o przedstawienie tegoż projektu, ponieważ nie był omawiany na 
posiedzeniach Komisji. 
 
Kierownik Referatu Podatkowo – Windykacyjnego Danuta Adamczuk – powiedziała, że ta 
uchwała ma charakter porządkowy i wprowadza się inkasentów na teren miasta Ozimka, 
którzy ułatwią pobór podatków, gdyż podatnicy będą mieli możliwość zapłacenia podatku bez 
dodatkowej opłaty w kasie Domu Kultury po godzinach pracy Urzędu. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi w tej materii? 
 
Radny P. Szubert – zadał pytanie, co będzie z tą uchwałą po zmianie sołtysów. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – odpowiedział, że z tego co zrozumiał, to nigdzie nie 
pisze, że inkasentem musi być sołtys. 
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Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej J. Fujak – poruszył sprawę 
inkasenta w Ozimku, ponieważ z tego co zrozumiał, to inkaso w Ozimku będzie zbierane            
w Domu Kultury, czyli będzie punkt w którym będą zbierane pieniądze. Zaznaczył, że to nie 
jest w porządku, ponieważ sołtysi chodzą na wioskach po ludziach, roznoszą nakazy płatnicze                
i mają za co zbierać pieniądze, natomiast w Ozimku Panie będą siedzieć w Domu Kultury              
i dostaną takie same wynagrodzenie za inkaso co sołtysi. Tam będzie trzeba przyjść, to tak 
samo jak do kasy Urzędu. 
 
Kierownik Ref. FPW D. Adamczuk – odpowiedziała, że w Urzędzie będą duże kolejki, 
ponieważ od 1 stycznia br. nie ma znaków opłaty skarbowej, tylko kasjerka musi wypisywać 
kwity ręcznie i żeby rozładować te kolejki, będzie ona wraz z jeszcze jednym pracownikiem 
przyjmować opłaty również po godzinach pracy Urzędu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zwrócił się z zapytaniem ,czy są jeszcze jakieś 
niejasności. 
 
Radny Piotr Hendel – zadał pytanie, co zyska się przez to, że będą ludzie chodzić płacić do 
Domu Kultury. Dodał, że Urząd poniesie koszty w związku z zapłatą wynagrodzenia za 
inkaso 2 osobom zbierającym w mieście. Poprosił, aby takie projekty uchwał nie były 
wprowadzane bezpośrednio na sesję, tylko żeby były rozpatrywane na komisjach. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zapytał się, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska … Antoni Gryc – powiedział, że Rada 
Miejska oraz Burmistrz są po to, aby ułatwić płacenie podatków i jego zdaniem jest to dobry 
projekt uchwały, ponieważ każdy będzie miał możliwość wyboru - albo stania w kolejce, 
żeby zapłacić w kasie, albo dokona zapłaty w ciągu paru minut po południu w Domu Kultury. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zapytał się, czy są jeszcze jakieś 
uwagi.  
 
Radni nie zgłosili więcej uwag. 

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – odczytał treść projektu uchwały. 
 
Uchwała Nr IV/20/07 w sprawie zarządzenia poboru podatków od nieruchomości, 
rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów, ustalenia 
terminu płatności dla inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso została 
przyjęta większością głosów – 16,,za” przy 3 ,,przeciwnych”. 
 
Pkt II.4 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr IV / 21 / 07 w sprawie 
zmiany nieruchomości.  
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś niejasności bądź 
uwagi? 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
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Uchwała Nr IV/21/07 w sprawie zmiany nieruchomości  została przyjęta jednogłośnie       
– 19 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.5 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                
Nr IV / 22 / 07 w sprawie zbycia mienia gminnego. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili uwag. 

 
Uchwała Nr IV/22/07 w sprawie zbycia mienia gminnego została przyjęta jednogłośnie              
– 19 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.6 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr IV / 23 / 07 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 
Krasiejów. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zapytał się czy są jakieś niejasności co do tego projektu 
uchwały? 
 
Radni nie zgłosili pytań. 

 
Uchwała Nr IV/23/07 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Krasiejów została przyjęta jednogłośnie                 
– 19 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.7 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr IV / 24 / 07  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Szczedrzyk i Pustków (część obrębu Szczedrzyk oraz część obrębu 
Schodnia). 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili uwag. 

 
Uchwała Nr IV/24/07 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Szczedrzyk i Pustków (część obrębu Szczedrzyk 
oraz część obrębu Schodnia) została przyjęta jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
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Ad. III  F U N K C J O N O W A N I E   S Ł U Ż B Y   Z D R O W I A : 
 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty i Polityki 
Społecznej o odczytanie stanowiska Komisji w przedmiotowej sprawie. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Barbara Starzyka – odczytała 
stanowisko Komisji, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy radni mają jakieś 
pytania w związku z przedstawionym stanowiskiem komisji, bądź też omawianym tematem. 
Przypomniał, że jest obecny na sali Dyrektor Szpitala Św. Rocha w Ozimku doktor Józef 
Tomasz Juros. 
 
Dyrektor Powiatowego Szpitala Św. Rocha w Ozimku doktor Józef Tomasz Juros – 
powiedział, że jest zaskoczony brakiem pytań ze strony radnych w tak ważnym temacie. 
Podziękował członkom Komisji Oświaty i Polityki Społecznej za zaproszenie i wysłuchanie 
jego relacji. Zaznaczył, że mimo tego iż opieka zdrowotna nie jest zadaniem własnym gminy, 
lecz zgodnie z ustawą samorządową w dalszym ciągu leży w jej gestii. Dodał, że ma nadzieję, 
że Rada Miejska nowej kadencji po zapoznaniu się z treścią stanowiska, które zostało przed 
chwilą odczytane wykaże nieco większe zainteresowanie funkcjonowaniem służby zdrowia 
niż Rada poprzedniej kadencji. 
Powiedział, że przez ostatnie lata patrzył na postawę władz Gminy Ozimek jak i postawę 
radnych poprzedniej kadencji wobec służby zdrowia, a szczególnie szpitala. Podkreślił, że 
kilkakrotnie zwracali się do struktur samorządu gminnego o pomoc i tej pomocy właściwie w 
poprzedniej kadencji nie otrzymali, jedynie Rada poprzedniej kadencji negatywnie 
zaopiniowała projekt prywatyzacji szpitala, który został przekazany Radzie Powiatu, co na 
szczęście nie miało decydującego wpływu o losach szpitala. Uważa, ze mieszkańcy gminy 
powinni być zadowoleni z faktu, iż szpital w dalszym ciągu funkcjonuje i pełni podstawową 
opiekę. Zwrócił się do Rady i Burmistrza, aby ciężary, które nie należą do służby zdrowienie 
pozostawały na jej barkach i tak: 

� droga dojazdowa do boiska sportowego, 
� oświetlenie wokół szpitala, 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – podziękował dyrektorowi za przedstawienie 
problemów z jakimi boryka się szpital i zapytał się, czy ktoś chce się ustosunkować do tego. 
 
Z-ca Burmistrza Ozimka Marek Korniak – powiedział, że Pan doktor zapomniał, iż po objęciu 
kadencji w roku 2002 na zlecenie nowej władzy Pan Piotrowski wykonywał przełączenie 
zasilania lamp, oraz odbyło się kilka spotkań w sprawie przejęcia gruntów, o których była 
wcześniej mowa. Temat został przekazany do starostwa celem załatwienia formalności i do 
dnia dzisiejszego te formalności nie zostały zrealizowane. Dodał również, że na każdy telefon 
Pana Lewandowskiego w różnych sprawach władze interweniują i tak na przykład ostatnio 
była prośba o odśnieżenie drogi do tlenowni i zaraz po zgłoszeniu było to zrobione, także 
stwierdzenie, że władze gminy nie pomagają szpitalowi jest nieprawdziwe. Urząd płaci 
również dzierżawę Caritas do starostwa oraz były umarzane swego czasu podatki. Zaznaczył, 
że to wszystko stanowi pomoc. 
 
Dyrektor Szpitala Św. Rocha J.T. Juros – zadał pytanie, kto jest właścicielem drogi 
dojazdowej do szpitala. 
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Z-ca Burmistrza M. Korniak – odpowiedział, że starostwo. 
 
Dyrektor Szpitala Św. Rocha J.T. Juros – powiedział, że o tym, że są prowadzone negocjacje 
to on wie, gdyż jest inicjatorem, ponieważ, są ponoszone koszty przez szpital, a on musi dbać 
o to, aby pieniądze przeznaczone na leczenie pacjentów rzeczywiście tak były przeznaczane. 
Zaznaczył, ze nie dyskutuje na temat budynku za szpitalem, tylko mówi o drodze                     
i oświetleniu drogi publicznej. Uważa, że ta sprawa powinna być dawno załatwiona. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poprosił, aby tą sprawą wnikliwie 
zajęła się Komisja Oświaty i Polityki Społecznej, a obecnie, żeby nie było przepychanki 
słownej, bo nie dojdzie się do żadnych konkretów. Zaznaczył, że jest problem, który będzie 
trzeba rozwiązać i obiecał, że tą problematyką zajmie się Komisja Oświaty. 
 
Z-ca Burmistrza M. Korniak – stwierdził, że rzeczą oczywistą jest to, że szpitalowi trzeba na 
wszelki sposób pomagać. Dodał, że jeśli 4-5 lat temu wola wystąpiła o przejęcie tych 
gruntów, to ta wola w tym czy innym składzie Rady wystąpi nadal. Dziwi się tylko temu, 
dlaczego starostwo nie rozmawia z gminą, tylko zgłasza to przez doktora, gdyż jest to w ich 
interesie. Zaznaczył, że na Sesji obecni są radni powiatu, którzy na najbliższym swoim 
posiedzeniu powinni temat poruszyć. 
 
Radna G. Świercz – zwróciła się z pytaniem do doktora Jurosa, w jaki sposób radni mogą 
pomóc szpitalowi, ponieważ wszystkim powinno zależeć na tym, aby służba zdrowia 
funkcjonowała jak najlepiej. Sprawy są prowadzone już tyle lat i należy je zakończyć.  
 
Radny Joachim Juros – zwrócił się do Przewodniczącego Rady, że do tego tematu należy 
powrócić. Powiedział, iż w stanowisku Komisji Oświaty padło stwierdzenie, że obowiązkiem 
służby zdrowia w Ozimku jest ulepszenie świadczeń opieki zdrowotnej i zadał pytanie jak ma 
to ulepszenie wyglądać, gdyż wiadomo, jak w Polsce funkcjonuje służba zdrowia. Zaznaczył  
iż wszyscy wspólnie muszą zadbać o służbę zdrowia, gdyż nikt tego nie zrobi. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska…… A. Gryc – zwrócił się z pytaniem do 
dyrektora Jurosa, co zostało zrobione w sprawie parkingów, ponieważ temat był poruszany 
już w poprzedniej kadencji, gdyż pacjenci skarżyli się, że nie ma gdzie zaparkować 
samochodu przed szpitalem. Dodał, że na tej sesji był obecny członek Zarządu Powiatu Pan 
Zygmunt Olbryt, który zapewnił, iż sprawa zostanie rozwiązana, a do dnia dzisiejszego jest 
problem. Padła propozycja, aby pracownicy szpitala – lekarze - parkowali na terenie szpitala,   
a nie przed, blokując tak mało miejsc parkingowych.  
 
Dyrektor Szpitala Św. Rocha J.T. Juros – odpowiedział, że został otwarty parking, który był 
jakiś czas zamknięty z różnych powodów na terenie szpitala i w tej chwili pracownicy 
szpitala w większości tam parkują. Przyznał rację, iż brakuje miejsc parkingowych, ale dodał, 
iż istnieje duża możliwość rozbudowy tych miejsc, lecz nie ma komu się tym zająć.  
 
Radny Mariusz Łazarski – zadał pytanie związane z oddziałem pourazowym, czy prawdą jest, 
że w roku ubiegłym w miesiącu lipcu skończył się kontrakt i to z winy dyrekcji szpitala, 
ponieważ został źle zawarty, gdyż obawiano się, że nie zostanie kontrakt wykorzystany. 
 
Dyrektor Szpitala Św. Rocha J.T. Juros – odpowiedział, że kontrakt na oddział rehabilitacyjny 
na początku wynosił 12 łóżek i nie są to łóżka oddziału urazowego, czy też pourazowego. 
Zaznaczył, że szpital w Ozimku prowadzi rehabilitacje w 3 zakresach: 
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� rehabilitacja ogólnoustrojowa, 
� wczesna rehabilitacja neurologiczna, 
� rehabilitacja ciężkich uszkodzeń środkowego układu nerwowego. 

Nieprawdą jest pogłoska, że szpital nie zakontraktował czegokolwiek z tego powodu, że bał 
się, iż nie będzie miał możliwości zrealizować tegoż kontraktu. Obecny budżet szpitala jest 
dokładnie dwukrotnie większy od budżetu, który został przejęty po ZOZie Publicznym. 
Dynamika wzrostu wynika między innymi ze wzrostu umowy kontraktowej z Narodowym 
Funduszem Zdrowia. Ta umowa wzrastała średnio przez wszystkie lata o kilkanaście procent 
w skali roku. Kontrakt na 2007 rok na oddział rehabilitacji to 33 łóżka. Obecnie po 
Korfantowie Ozimek jest największym szpitalem świadczącym najszersze i największe usługi 
w zakresie rehabilitacji, a absolutnym monopolistą jeśli chodzi o rehabilitację wczesną 
neurologiczną. Przyznał rację, że są kolejki do oddziału rehabilitacji, ale wynikają z renomy 
oddziału i największe są w rehabilitacji ogólnoustrojowej. Obecnie zapisuje się pacjentów na 
połowę 2008 roku. Jeśli chodzi o rehabilitację neurologiczną i ciężkich uszkodzeń 
środkowego układu nerwowego, to funkcjonuje to inaczej, gdyż zasada wczesnego podjęcia 
rehabilitacji jest priorytetowa i oddziały neurologiczne jak i neurochirurgiczne                                
z województwa opolskiego kierują pacjentów do Ozimka, gdzie robi się wszystko, aby nie 
przekroczyć terminu 6 tygodniowego, tak jak jest na całym świecie, natomiast w Narodowym 
Funduszu Zdrowia jest granica 3 miesięcy. 
Podkreślił, że współpraca szpitala w Ozimku z Narodowym Funduszem Zdrowia w Opolu jest 
wzorcowa. 
 
Radny Powiatu Norbert Halupczok – zadał pytanie, dlaczego lekarze pierwszego kontaktu 
wysyłają pacjentów na prześwietlenie do Opola.  
 
Dyrektor Szpitala Św. Rocha J.T. Juros – odpowiedział, że to pytanie powinno zostać 
skierowane do lekarzy opieki podstawowej i jest to sprawa trudna, gdyż opieka podstawowa 
na terenie Gminy Ozimek jak i sąsiednich gmin jest w 100% w rękach prywatnych, została 
przejęta przez Niepubliczne Zakłady Opieki Zdrowotnej. Pracownicy szpitala nie mają 
wpływu na decyzje podejmowane przez lekarzy podstawowej opieki zdrowotnej. Dwa razy 
do roku są organizowane spotkania dla lekarzy podstawowej opieki zdrowotnej i jest 
paradoks, gdyż przyjeżdżają lekarze z Oławy, Brzegu, okolic Kluczborka, Kędzierzyna,            
a z naszego najbliższego terenu od czasu do czasu zjawią się 2 - 3 osoby i potem są tego typu 
efekty. Pracownia rentgenowska świadczy usługi wszystkim podmiotom, które wystawią 
skierowanie. Jeśli chodzi o ceny za zdjęcia, to są porównywalne. Zdjęcie rentgenowski które 
kosztuje w Opolu 19 zł. w Ozimku 18 zł., zdjęcie inne w Opolu 21 zł. a w Ozimku 22 zł., 
czyli różnice są żadne. Podsumowując tego typu podejście lekarzy podstawowej opieki może 
wynikać z jakieś niechęci.  
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – podsumowując, powiedział, iż służba zdrowia działa w Ozimku, 
służy mieszkańcom i jest to bardzo dobre, jednakże na Komisji Oświaty i Polityki Społecznej 
padło stwierdzenie, iż spółka ta musi wypracować zysk i na tym polega funkcjonowanie 
szpitala w Ozimku.  
 
Dyrektor Szpitala Św. Rocha J.T. Juros – stwierdził, iż mieszkańcy Gminy Ozimek korzystają 
w pełnym zakresie ze wszystkich świadczeń które świadczy szpital w Ozimku. Mieszkańcy 
gminy nie mają żadnych ograniczeń podobnie jak mieszkańcy Gminy Chrząstowice. Jeżeli 
uważa się, że szpital w Ozimku funkcjonuje źle, to życzy każdemu, aby skorzystał ze szpitali 
opolskich i wtedy będzie wiadomo, jak długo się na co czeka. Szpital w Ozimku nie realizuje 
kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia, o który rzeczywiście stale zabiega i negocjuje, 
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lecz świadczy usługi medyczne w bardzo szerokim zakresie, realizując programy naukowe, 
ministerialne i komercyjne dla dobra mieszkańców. Natomiast Firma Euromedicare, która jest 
nastawiona według Burmistrza na zysk zainwestowała w pierwszym momencie w ciągu 
jednego miesiąca po przejęciu szpitala 1 800 000,00 zł. Obecnie szpital dysponuje 
najnowocześniejszym sprzętem, a to że nie przynosi strat, to tylko i wyłącznie zasługa Firmy 
Euromedicare, która dała doskonałe narzędzia do tego, aby szpital w Ozimku mógł 
prawidłowo funkcjonować. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jeszcze jakieś sprawy do 
wyjaśnienia, czy można już przystąpić do przegłosowania stanowiska Komisji Oświaty              
i Polityki Społecznej i przyjąć je jako stanowisko Rady Miejskiej w Ozimku. 
 
Nikt z obecnych na Sali nie zabrał głosu. 

 

Rada Miejska w Ozimku przyjęła stanowisko Komisji Oświaty i Polityki Społecznej w 
temacie Funkcjonowanie służby zdrowia większością głosów – 18 ,,za” przy                                
1 ,,wstrzymującym się”. 
 
 

Ad. IV O C E N A   P R Z E B I E G U   R E A L I Z A C J I   Z A D A Ń    
I N W E S T Y C Y J N Y C H   W   G M I N I E   W   2 0 0 6 r.    W                              
W Y B R A N Y C H   P R Z E Z   K O M I S J E                          
T E M A T A C H :  
1. STAN  OBIEKTU  PŁYWALNI  I  TARGOWISKA : 
 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił przewodniczącego Komisji Gospodarczej 
Marka Elis o odczytanie stanowiska w przedmiotowej sprawie. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej M. Elis – odczytał stanowisko Komisji Gospodarczej, 
które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
uwagi co do przedstawionego stanowiska. 
 

Radni nie zgłosili uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku przyjęła stanowisko Komisji Gospodarczej w sprawie oceny 
realizacji zadań inwestycyjnych w gminie w 2006 r. w wybranych przez Komisje tematach: 
stan obiektu pływalni i targowiska jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
  

  Ad. V S P R A W O Z D A N I E   B U R M I S T R Z A                               
Z  D Z I A Ł A L N O Ś C I   M I Ę D Z Y S E S Y J N E J: 

 
Burmistrz Ozimka Jan Labus - przedstawił sprawozdanie: 
� Odbyły się w ostatnim czasie: 

� szkolenia w których biorą udział pracownicy, aby dowiedzieć się, gdzie będzie 
można aplikować po unijne pieniądze;  

� spotkanie TRIAS OPOLSKI, gdzie był omawiany temat kanalizacji i projekt Ozimka 
jest w Warszawie i czeka na akceptację i gdzieś w połowie roku będzie wiadomo, czy 
pieniądze w roku 2008 do gminy wpłyną; 
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� spotkanie ZWIĄZKU GMIN DOLNA MAŁAPANEW i jest rozliczany grant, który 
został przyznany na promocję; 

� spotkania Ochotniczych Straży Pożarnych; 
� spotkania z sołtysami. Zaznaczył, że do połowy marca zakończyć się powinny 
wybory sołtysów; 

� spotkanie z wojewodą w sprawie powstania Parku Przemysłowego. Pomysł powstał 
trzy lata temu i do tematu powrócono, lecz nie będzie to tak jak w pierwotnej wersji 
na terenach Huty, lecz pomysł jest z DINOPARKIEM. Obecnie są próby załatwienia 
środków na wykonanie studium; 

� Rozstrzygnięto konkursy na dofinansowania dla sportu i turystyki; 
� Przyjechał do Ozimka Starosta z Rymarova, który przedstawił pomysł, aby wioski Gminy 
Ozimek wspólnie z wioskami z Czech składały granty; 

� Odbyła się wizyta w Heinsbergu i stosunki nie są zagrożone. Zostały przedstawione 
propozycje programów kilku imprez min. Dni Ozimka w czerwcu, w maju zjazd artystów 
z 10 krajów Europy – jest to cykliczne spotkanie, które odbywa się co roku w innym 
państwie oraz zaproszenie ze Straży Pożarnej ze Schodni, która w tym roku będzie 
obchodzić 80 lecie swojej działalności. Omawiana była sytuacja jaka jest w Ozimku                 
i rozmowy przebiegały w bardzo dobrym tonie; 

� W najbliższym czasie Ozimek będzie uczestniczyć w XIII edycji Świata Przyjaciół.                
W tym roku odbędzie się to we Włoszech w Mapello; 

� Odwiedził gminę Honorowy Obywatel ks. Golletz z Krzyżowej Doliny; 
� Gmina przygotowuje się do przetargów. 
 
 

Ad. VI Z A P O Z N A N I E   S I Ę   Z   P R O T O K O Ł E M                    
K O M I S J I   R E W I Z Y J N E J   Z   K O N T R O L I               
W Y D A T K O W A N I A   Ś R O D K Ó W                                    
B U D Ż E T O W Y C H   N A   E K S P L O A T A C J Ę   I                   
Z A R Z Ą D Z A N I E   B U D Y N K I E M    S O C J A L N Y M   
U L.   D W O R C O W A   W   O Z I M K U.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej Jana Wiernego o odczytanie protokołu i przedstawienie Radzie 
wniosków. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – odczytał protokół, który stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Rada Miejska w Ozimku przyjęła protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania 
środków budżetowych na eksploatację i zarządzanie budynkiem socjalnym ul. Dworcowa w 
Ozimku jak i zawarte w nim wnioski jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach  – poprosił Radnych o przyjęcie poprzez głosowanie  
protokołu z ostatniej Sesji Rady Miejskiej. 
 
Radni przyjęli jednogłośnie protokół z ostatniej Sesji Rady Miejskiej – 19 głosów ,,za”. 
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Ad. VII  S P R A W Y    R Ó Ż N E   I   O R G A N I Z A C Y J N E  : 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach : 
 

 udzielił głosu Z-cy Burmistrza, 
 
Z-ca Burmistrza M. Korniak – powiedział, że już na komisjach zgłaszał, że pojawia się 
możliwość znalezienia gospodarza na byłe obiekty techniczne na terenach Dinoparku i jest to 
Uniwersytet Opolski, który będzie czynił starania, aby pozyskać środki finansowe na budowę 
kampusu – stacji naukowo-badawczej. Prośba o przedstawienie opinii Rady w tej sprawie. 
Drugi temat, to sprawa mieszkańców Nowej Schodni, którzy zgłaszają problem, że nie mają się 
gdzie spotykać. W międzyczasie pojawiła się Pani, która uregulowała sprawy spadkowe                
w opustoszałym domku jak się wjeżdża w ul. Dworcową – pierwszy dom po prawej stronie                 
z czerwonej cegły i zaproponowała sprzedaż tego obiektu. Były Radny Horst Dietrich znający 
sprawę, przyszedł z zapytaniem, czy gmina rozważałaby możliwość nabycia tego obiektu                      
i przeznaczenia go na świetlicę dla mieszkańców Schodni Nowej. Poprosił również o wyrażenie 
opinii. 
 
Radny Ryszard Dreling – powiedział, że uważa, iż temat związany z Dinoparkiem jest bardzo 
ciekawy i warto poprzeć tę inicjatywę. 
 
Radny P. Szubert – jako radny i sołtys Krasiejowa poprosił o akceptacje sprawy związanej                 
z Dinoparkiem, ponieważ obawia się, że można wiele stracić jeśli nie będzie tam gospodarza. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – zadał pytanie, czy jeśli przekaże się te tereny 
Uniwersytetowi, to czy nie będzie trzeba zmienić podejścia do Dinoparku i czy potencjalny 
dzierżawca, który będzie chciał dokończyć Dinopark, będzie nadal zainteresowany tym, gdyż 
wcześniej była mowa o innej formie Dinoparku. Temat jest bardzo ważny, gdyż od tego może 
zależeć rozwój Gminy Ozimek. 
 
Z- ca Burmistrza M. Korniak – odpowiedział, że były rozmowy, aby maksymalnie dużo terenów 
przeznaczonych pod usługę wydzierżawić. Czas jednak pokazał jak to wygląda i czas sprawia, że 
te obiekty są w coraz to gorszym stanie. Uważa, że tych terenów, które są do ewentualnego 
zagospodarowania jest tak wiele, że jeśli będzie ktoś chciał wydzierżawić, to to uczyni. Natomiast 
gotowy akces uczynił Uniwersytet bez którego gmina nic nie zrobi na tym wyrobisku, gdyż oni 
nadzór nad tym sprawowali, sprawują i sprawować będą.  
 
Radna G. Świercz – powiedział, że na komisji miała szereg wątpliwości i uważa, że takie ważne 
tematy powinny być na komisjach omawiane i przygotowywane. Po dzisiejszej rozmowie z Z-cą 
Burmistrza, tych wątpliwości ma coraz mniej i uważa, że należy ten pomysł poprzeć.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Janina Grembecka – jako nauczyciel historii, również uważa, iż 
należy udostępnić to Uniwersytetowi, ponieważ, jest bardzo duże zainteresowanie ze strony dzieci 
jak i młodzieży tymi tematami. Jeśli zostanie to skomercjalizowane, to można zatracić istotny 
sens tej całej sprawy, że to są wykopaliska naukowe i to trzeba podkreślać.  
 
Radna Powiatu Leonarda Płoszaj – zadała pytanie, w jakiej formie i na jakich zasadach miałoby to 
zostać udostępnione. 
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Z-ca Burmistrza M. Korniak – odpowiedział, że najprawdopodobniej aportem 
 
Radna Powiatu L. Płoszaj – powiedziała, że oprócz tego, że studenci będą na tych terenach 
pracować, będą tam z pewnością miejsca noclegowe, za co będą pobierane opłaty i z tego co wie, 
to Uniwersytet mało co robi za darmo i należy się zastanowić, czy taki majątek warto oddać tak za 
darmo, gdyż oni mają pieniądze. 
 
Radny Marek Bagiński – zaznaczył, że jeśli ten pomysł spełni się tzn. że naukę tak szeroko pojętą 
do wspólnego biznesu się dopuści, to ranga tego wzrasta nie tylko w skali kraju ale i dalej. To się 
przełoży z pewnością na komercję, która będzie inaczej spostrzegana i jest to szansa której nie 
powinno się zmarnować.  
 
Radna G, Świercz – powiedziała, że dziś nie podejmuje się uchwały w tej sprawie, tylko akces, 
aby władze mogły ten temat kontynuować.  
 
WNIOSEK:  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zgłosił wniosek: 
Rada upoważnia Burmistrza do podjęcia negocjacji z Uniwersytetem Opolskim w sprawie 
warunków przekazania i zagospodarowania byłych budynków technicznych na terenie 
Dinoparku uwzględniając zabezpieczenie interesu gminy.  
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej                      
w Ozimku – 19 głosów ,,za”. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił o wyrażenie opinii w drugiej sprawie związanej              
z prośbą mieszkańców Nowej Schodni. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska… A. Gryc – powiedział, że jest jak najbardziej za 
świetlicą dla tych ludzi, jednak trzeba się zastanowić, ponieważ budynek jest w strasznym stanie   
a należy go kupić, wyremontować i utrzymać. Zaznaczył, iż w najbliższym czasie będzie 
termomodernizacja Szkoły Nr 2 i należy zastanowić się czy nie uda się tam coś wygospodarować.  
 
Radny R. Dreling – poparł Radnego Gryca, gdyż szkoła po południu jest wolna i wystarczy jedno 
pomieszczenie, natomiast nie wiadomo, co będzie kiedyś, ponieważ, jeśli niż będzie się pogłębiał 
to może się okazać, że szkoła będzie pusta. Zaznaczył, iż szkoła na wsi jest takim miejscem, gdzie 
może być prowadzone życie kulturalne, może mieć miejsce działalność społeczna różnych 
organizacji wiejskich i może to służyć środowisku.  
 
WNIOSEK: 
 
Radny Antoni Mielniczek – zgłosił wniosek: 
Rozważyć możliwość wygospodarowania pomieszczenia świetlicy w Szkole Podstawowej Nr 2             
w Ozimku i równocześnie przedstawić analizę kosztów remontu, adaptacji budynku przy            
ul. Kolejowej celem podjęcia decyzji.  
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie wniosek Radnego Mielniczka  – 19 głosów ,,za”. 
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 Odczytał pismo Burmistrza Ozimka z dnia 22 stycznia br., które stanowi załącznik 
do protokołu w sprawie podania kandydatur do trzech komisji. 

 
Poprosił Przewodniczących Komisji, aby podczas przerwy uzgodnili kandydatury Radnych do 
poszczególnych komisji, a następnie ogłosił 5 minut przerwy. 
 

P O   P R Z E R W I E 
 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił w pierwszej kolejności o zgłoszenie trzech 
kandydatur przedstawicieli do Komisji Partnerstwa. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej M. Elis – zgłosił Radnego Ryszarda Drelinga, który                
w poprzedniej kadencji był w tej komisji jak i prowadzi wymianę partnerską z młodzieżą, więc 
zna się w tym temacie,. Zaproponował również Radnego Marka Bagińskiego i Radnego 
Antoniego Gryca. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku – zadał pytanie, czy są jeszcze jakieś kandydatury. 
 
Radny J. Juros – zadał pytanie, czy musza zostać desygnowani 3 członkowie Rady, czy może ich 
być więcej.  
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – powiedział, że ta komisja jest powoływana jego zarządzeniem                      
i stanowi ciało doradcze. Oprócz radnych zostaną powołani jeszcze inni członkowie – pracownicy 
urzędu i to nie jest komisja Rady Miejskiej, dlatego prosi o 3 osoby. 
 
Radny J. Juros – powiedział, że jak jest chęć radnych do uczestniczenia w danej komisji, to 
powinno się to wykorzystać. 
 
Radny R. Dreling- stwierdził, że o składzie i ilości osób wchodzących w skład decyduje 
Burmistrz, gdyż jest to jego ciało doradcze. Zaznaczył, że jest to społeczna działalność.  
 
Radny J. Juros – poraz kolejny podkreślił, że jeśli radni wyrażają chęć uczestniczenia w takiej 
komisji to powinno się ich powołać.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał konkretne pytanie, czy są dodatkowe kandydatury. 
 
Radna G. Świercz – powiedziała, że dyskutuje się dlatego, że takie jest prawo radnych i prawo też 
jest takie, że można podawać mnóstwo kandydatur. Jeszcze raz podkreśliła, że nie można mówić, 
że te dyskusje do niczego nie prowadzą, ponieważ prowadzą. 
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – zaznaczył, że zwrócił się pismem do Rady o podanie                                
3 przedstawicieli do Komisji Partnerstwa. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – dodał, że lista nie została zamknięta          
i prosi, aby nie sugerować, że chce ograniczyć w czymkolwiek Radę. Stwierdził, że zadał 
konkretne pytanie, czy są jeszcze jakieś dodatkowe kandydatury. Jak do tej pory nie podano 
nikogo, tylko zadano pytanie, czy można poszerzyć listę. Po raz kolejny zapytał się, czy są jakieś 
dodatkowe kandydatury. 
 



 14 

Radny J. Juros – podał kandydaturę Radnej Grażyny Świercz. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie zgłoszonym kandydatom, czy wyrażają zgodę 
na kandydowanie do Komisji Partnerstwa: 
Radny Ryszard Dreling – wyraził zgodę, 
Radny Antoni Gryc – wyraził zgodę, 
Radny Marek Bagiński – wyraził zgodę, 
Radna Grażyna Świercz – wyraziła zgodę. 
 
WNIOSEK 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej M. Elis – zgłosił wniosek: o zamknięcie listy. 
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie wniosek Przewodniczącego Komisji 
Gospodarczej M. Elis – 19 głosów ,,za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – powiedział, że na każdego kandydata 
głosuje się osobno i każdy radny ma prawo oddać maksymalnie 3 głosy ,,za”. 
 
Radny Marek Bagiński – 18 ,,za” 
 
Radny Ryszard Dreling - 12 ,,za” 
 
Radny Antoni Gryc  - 18 ,,za” 
 
Radna Grażyna Świercz - 5 ,,za” 
 
Przedstawicielami Rady Miejskiej w Ozimku do Komisji Partnerskiej zostali : 

1. Marek Bagiński 
2. Ryszard Dreling 
3. Antoni Gryc. 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił radnych o podanie 2 lub więcej kandydatur na 
przedstawicieli Rady Miejskiej do Rady Programowej Wiadomości Ozimskich. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – powiedział, że podczas przerwy została podjęta 
decyzja, że kandydatami do tej Rady zostaną: Radna Grażyna Świercz i Radny Maksymilian 
Sklorz. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku – zadał pytanie, czy są jeszcze jakieś kandydatury. 
 
Radni nie zgłosili więcej kandydatur. 

 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie zgłoszonym kandydatom, czy wyrażają zgodę 
na kandydowanie do Rady Programowej Wiadomości Ozimskich: 
Radna Grażyna Świercz – wyraziła zgodę, 
Radny Maksymilian Sklorz – wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku – poprosił o przegłosowanie, gdyż są takie głosy 
radnych. 
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Radna Grażyna Świercz - 17 ,,za” 
Radny Maksymilian Sklorz - 18 ,,za” 
 
Przedstawicielami Rady Miejskiej w Ozimku do Rady Programowej Wiadomości 
Ozimskich zostali  : 

1. Grażyna Świercz 
2. Maksymilian Sklorz 
 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił o zgłoszenie co najmniej jednego kandydata na 
przedstawiciela rady do Komisji Mieszkaniowej. 
 
Radny A. Mielniczek – zgłosił kandydaturę Radnego Mariusza Łazarskiego. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jeszcze jakieś inne kandydatury. 
 
Radni nie zgłosili więcej kandydatur. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy Radny M. Łazarski wyraża zgodę 
na kandydowanie do komisji Mieszkaniowej. 
Radny Mariusz Łazarski – wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poprosił o przegłosowanie w/w 
kandydatury. 
 
Radny Mariusz Łazarski - 18 ,,za” 
 
Przedstawicielem Rady Miejskiej w Ozimku do Komisji Mieszkaniowej został Radny Mariusz 
Łazarski. 
 

 Poinformował o ofertach szkoleń dla Rady. 
 Odczytał pismo stanowiące odpowiedź dla Radnego M. Bagińskiego w sprawie 

przepełnionych pociągów, które stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych 
i organizacyjnych. 
 
Radna G. Świercz – powiedziała, że bardzo się cieszy, że partnerstwo nie jest zagrożone i zadała 
pytanie, czy już wiadomo kiedy będą Dni Ozimka w Heinsbergu, a kiedy Dni Heinsberga            
w Ozimku i jakie delegacje są przewidziane. Przypomniała, że w zeszłym roku Dni Ozimka                 
w Heinsbergu się nie odbyły. Kolejne pytanie jakie zadała, to kto był teraz na delegacji                  
w Heinsbergu i kto pojedzie do Mapello. 
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – odpowiedział, że dni Heinsberga nie były omawiane, ponieważ 
strona z Niemiec poinformowała, że te dni się odbyły i ich już nie będzie. W roku 2008 jest kolej 
Ozimka i tu odbędą się Dni Heinsberga w Ozimku, przy czym termin będzie jeszcze dogrywany.  
Delegacja podczas tego wyjazdu składała się z 4 osób: Burmistrz, Z-ca Burmistrza                                 
i Przewodniczący Rady jako władze Gminy Ozimek, oraz Radny Ryszard Dreling jako 
koordynator ds. projektu MIĘDZYNARODOWEJ WYSTAWY SZTUKI. Wspomniał, że już            
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w sprawozdaniu o tym powiedział, że jednym z głównych punktów było włączenie Heinsberga do 
tego projektu. 
Jeśli chodzi o Mapello, to delegacja jest już ustalona, ponieważ polecą samolotem. Są to 4 osoby, 
Burmistrz, który zawsze z wszystkich Państw przyjeżdża, Radny R. Dreling, który we wszystkich 
projektach Świata Przyjaciół uczestniczył, Dyrektor Zespołu Szkół oraz jako tłumacz Pani 
Klaudia Bukowska – Pająk. 
 
Radna G. Świercz – powiedziała, że zadała te pytania, ponieważ w protokole z tamtej kadencji był 
wniosek Helgi Baron, aby podać imienny skład delegacji, która pojedzie do Heinsberga i mieli 
jechać: Helga Baron, Ryszard Dreling i Tomasz Adolf oraz wniosek Radnej Danuty Płuciennik, 
aby w tej delegacji wziął udział doktor Juros. Zadała pytanie, dlaczego te osoby nie pojechały. 
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – odpowiedział, że po tych wnioskach zgłoszonych na sesji zostało 
wystosowane pismo o określenie terminu przyjazdu Ozimka do Heinsberga, niestety Heinsberg 
nie ustalił tego terminu i nie doszło do oficjalnego wyjazdu w tamtej kadencji. Na daną chwilę 
rozmowy toczą się bardzo dobrze i okazało się, że były pewne niedomówienia.  
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – ustosunkował się, jako członek delegacji i powiedział, że za 
partnerstwo w głównej mierze odpowiada Burmistrz i prędzej czy później zostanie rozliczony 
przez Radę Miejską i w tym momencie jego decyzje nawet personalne są jego sprawą, natomiast 
jeśli coś nie wyjdzie to zostanie rozliczony. Jeśli chodzi o Radnego Drelinga, to potwierdza, że 
jego obecność była jak najbardziej uzasadniona, gdyż potrafił zaspokoić kompetentnie bardzo 
dociekliwe pytania ze strony Heinsberga w sprawie projektu wystawy sztuki. Zaznaczył, iż 
dewagacje na temat tego, jaka osoba pojechała do niczego nie prowadzą.  
Zadał pytanie, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. 
 
Radny M. Bagiński – poprosił o wyjaśnienie przyznawania środków dla organizacji sportowych. 
 
Burmistrz Ozimka – odpowiedział, że jest taki przepis, iż organizacje pożytku publicznego muszą 
składając wnioski w danym terminie. Od rozpatrywania tych wniosków jest Komisja, która 
przegląda oferty i przyznaje pieniądze. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach  - zadał pytanie, czy są jeszcze jakieś pytania. 
 
Radni nie zgłosili więcej pytań. 

 

Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamkną IV Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 
Sesja trwała od godziny 15 

15 
do godziny  19 

15
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